

93

Daniel Schumann

Death of the movies

Most of San Francisco's old movie theaters are abandoned or have been converted into stores, churches or gyms. Once upon a time, they were palaces, where movies were celebrated. Today they have become symbols on how Americans deal with history. Ancient european architecture is being copied over and over again – the United States Capitol looks like a roman building and shopping malls look like medieval castles. At the same time, more and more of these beautiful cultural landmarks are being torn down. The pictures are taken around sunset to symbolize the end of an era, the end of the American Dream.

.....

La plupart des anciens cinémas de San Francisco sont abandonnés ou ont été convertis en magasins, en églises ou en gymnases. Auparavant, ils étaient des palais où le septième art était célébré. Aujourd'hui, ils sont devenus des symboles de la façon dont les Américains réagissent à leur histoire. L'architecture européenne antique est copiée à tour de bras : le Capitol ressemble à un bâtiment romain et des centres commerciaux ressemblent à des châteaux médiévaux. Dans le même temps, de plus en plus de ces superbes monuments culturels sont démolis. Ces photos ont été prises au coucher du soleil afin de symboliser la fin d'une époque, la fin du rêve américain.



EL CAPITAN EL CAPITAN

CALIFORNIA
PARKING

OPEN 24 HOURS 7 DAYS

PUBLIC PARKING
- OPEN 24 HOURS -

Modern HAIR Care
JEWELRY

PUBLIC
PARKING
\$5



US Bank

IMPERIAL TRAVEL
1525 6TH

ONE \$ ONLY
HATS

La Guadalupe
Candy & Sweets

WEST SIDE STORE

PHOTO COPY

WEST SIDE MARKET

PHOTO COPY









EVER
TOWER

AVAILABLE
(415) 843-1775

BALANO TRADING
WHOLESALE & RETAIL TEL. 282-
2467-2
PLAY Library

